
Javna razprava o
osnutku sprememb
ZZD

Občinski svet zveze sindikatov je aktivnosti \ zvezi z
razpravo o osnutku sprememb in dopolnitev Zakona o
združenem delu vodil skupno s Klubom samoupravljal-
cev občine in Svetom za razvoj samoupravljanja in dele-
gatskega sistema. Razprava je potekala v dveh delih.

V prvem delu je stekla v petnajstih večjih organizacijah
združenega dela z območja naše občine (Ilirija-Vedrog,
Hoja, Mercator, Tiskarna Ljubljana, Žičnica, Plutal, To-
vil, Inštitut Jožef Stefan, VVO Ljubljana Vič-Rudnik,
ZD Ljubljana enota Vič, TOZD PTT Ljubljana. Tobač-
na tovarna Ljubljana, GGL - Iskra Servis, Iskra SEM),
ki so pripravilc stališča in pripombe do seje skupščine
občine 27. 5. 1987. Domala v vseh razpravah je vladalo
mnenje, da so spremembe ZZD v nekaterih delih potreb-
ne in celo nujne. Vendar pa, upoštevajoč dejstvo, da so v
postopku priprave za spremembe in dopolnitve Ustave
SFRJ, ki bodo po sprejemu nedvomno terjale tudi spre-
membe in dopolnitve zakona o združenem delu, ni smo-
trno še pred sprejemom ustavnih sprememb spreminjati
ZZD, saj bomo sicer v krajšem časovnem obdobju dva-
krat spreminjali in dopolnjevali zakon. Opozorili so, da
je tako pomemben zakon spreminjati dvakrat v dveh
letih nesprejemljivo, saj spremembe zakona nujno zahte-
vajo ludi spremcmbe nekaterih drugih zakonov izvršilnih
predpisov in samoupravnih splošnih aktov v vseh OZD in
bi z dvakratnim spreminjanjem povzročili, da se bodo
morali gospodarski subjekti več let ukvarjati predvsem s
spreminjanjem in prilagajanjem svojih aktov. Prav tako
so bili mnenja, da se normativizem ne zmanjšuje in da
osnutek sprememb ZZD kljub deklaracijam v bistvu ne
povečuje samostojnosti OZD. Podane so bile številne
konkretne pripombe na vsebino posameznih členov os-
nutka, ki so bile posredovane pristojnim organom v
proučitev in postopek.

V drugem delu so bile v javno razpravo vključene vse
OZD. Na posvetu s predsedniki Izvršnih odborov OOZS
smo se dogovorili, da bo sindikat nosilec aktivnosti oziro-
ma pobudnik za organiziranje javne razprave. Žal mora-
mo oceniti, da večjih odzivov ni bilo in da so v obdobju, v
katerem se nahajamo (sprejem družbnega dogovora o
dohodku. intcrventna zakonodaja), aktivnosti v OZD
verjetno usmerjene na reševanje trenutno aktualnejših
perečih problemov.

Razpravo smo sklenili na seji občinskega sveta ZS 23.
junija.
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